

Nr. 389 – May 2019

33rd year – The Original

monthly free

SHOPPING & more ZURICH

GOOD FOOD Special

Watches
Jewellery
Fashion
Insider tips
Restaurants
Souvenirs



HARRY WINSTON

Project Z12

HARRYWINSTON.COM

© 2018 Harry Winston SA

Diesen Monat

in Zurich

This Month

Start of the Flea Market Season

The flea market at Zurich's Bürkliplatz is wellknown for its diverse, high-quality range of objects. You'll find a wide and attractive selection of good quality antiques, rarities and curiosities here. Many traders are recognised professionals and art experts. Saturday, 4th May 2019 sees the start of the new season – its 48th – on the Bürkliplatz. The world famous flea market is located on this prominent and beautiful site in the city of Zurich. In addition to professional sellers, there are many traders offering finds from basements, houses and attics. These make the flea market particularly attractive because you can find some real rarities and special deals. This year you will find over 300 exhibitors.

Der Flohmarkt beim Zürcher Bürkliplatz ist bekannt für seine vielfältigen, hochwertigen Angebote. Hier finden Sie eine breite, pittoreske Auswahl qualitativ guter Antiquitäten, Raritäten und Kuriositäten. Viele Händler sind anerkannte Fachleute, Kenner und Kunstsachverständige. Am Samstag, 4. Mai 2019, beginnt die neue Saison. Der weltbekannte Flohmarkt an prominenter und schönster Lage in der Stadt Zürich geht in seine 48. Saison. Nebst den professionellen Anbietern finden sich auch solche mit Fundstücken aus Keller-, Wohnungs- und Dachstockräumungen. Diese machen den Flohmarkt zusätzlich besonders attraktiv, denn hier finden Sie Raritäten und spezielle Schnäppchen. Dieses Jahr treffen Sie auf über 300 Aussteller.



Every Saturday, from 4th May to 26th October, 7 a.m. to 5 p.m.
In any weather, except 15th June, 6th July, 10th August

Bürkliplatz, Plan C4, Take tram no 2, 5, 8, 9 or 11 to station «Bürkliplatz», www.buerkli-flohmarkt.ch

